

Referat af udvalgsmøde i gymnastik 05-02-2025

Referent: Mette Barrett.

1. Præsentation af medlemmer.

2. Opgavefordeling (evt. Plandisc)

Referat:

- Formand: Maibritt
- Administration:
 - Tilmelding til DGI-opvisninger: Gitte
 - Afdelingsmøder, instruktørmøder: Maibritt
 - Booking af lokaler: Maibritt
 - LKB-dag, øvrige events: Maibritt, (Lene) - kan skifte til næste år
- Sæsonplanlægning incl haltider: Britta, Mette (Lene)
- Økonomi: Christine
- Conventus: Britta
- IT/presse: Hjemmeside/Mette, SOME/Christine
- Opvisningsudvalg: Gitte, Christine, Maria, (Lene) - Christine skiftes ud til næste sæson
- Dragter/tøj: Maria, Christine
- Kurser: Maria, Gitte
- Redskaber: (Martin), Christine
- Nøgler/brikker: Maibritt
- Cafeen: Posten besættes til næste møde (inden sommerferien)
- Praktiske gøremål: Gitte
- DGI Landsdelshold:
 - AfterRep: Gitte
 - Juniorhold: (Signe), Maibritt, Christine (økonomi) – og stærkt forældreudvalg

Bilag med opgavefordeling skal opdateres – det står Christine for.

3. Foto af det nye udvalg (Husk blå LKB trøje)

4. Opvisning 30/3. Hvad er status?

Referat:

To-do listen i Teams er opdateret.

5. Økonomi: (Det ser godt ud).

Referat:

- Redskaber: Vi indkøber en ny airtrack – og skiller os af med en af de gamle. Vi køber også en rullemadrass til salen.
- Aktiviteter:
 - For instruktører - bowling fungerer godt. Det holder vi fast i – vi betaler drikkevarer denne gang.
 - Britta booker Seaport til 9/4 bowling 18-19 – herefter spisning. Forhåndsbestiller til 30 pers. Senest tilmelding til opvisningen 30/3. I koordinerer selv kørsel.
 - Hvis vi kan bruge flere penge på gaven der gives til opvisningen må vi gerne det.
 - Afslutning på holdene må gerne koste lidt...
 - Christine skriver ud i forbindelse med sidste godtgørelse.
 - Vi har penge til arrangement ved sæsonstart.

6. Nye tanker

Nye tanker vedr. gymnastikvenner + opdeling af hold flyttes til næste møde

7. Fastlægge næste mødedato i april og evt sommerfest i juni

Mandag 28/4 kl 17 – Gitte bestiller mad, Maibritt booker lokaler.

8. Evt

- Indstilling til årets LKB'er: Betina – for alt det hun ikke er ansat til: Rengøring efter Nordjysk juniorstævne, redder alle løse ender til julestævne (fodbold), afleverer kasser hos slagteren, tager de ekstra vagter i cafeen. Mette skriver oplæg i weekenden.
- Sommergymnastik: Det står i referat fra instruktørmødet at instruktører skal melde tilbage til gymnastik@lkb.dk
- Rengøring i hallerne: Vi afventer udmelding fra John.
- Hoved-generalforsamling 25/3 - Christine deltager for gymnastik.
- PlanDisc udskydes til næste møde.
- RKG forespørger om mulighed for at lave fælles drenge hold som træner på skift i Klarup og Gistrup – det er vi ikke interesseret i. Klarups drenge er meget velkomne på vores hold.
- Drenge-fokus fra DGI: Mette undersøger hvad det går ud på.
- Referat af instruktørmøde sendes til alle instruktører (Mette).
- Afdelingsmøde referat lægges på hjemmesiden (Mette).
- Marias danseskole tager ud og laver aktiviteter – det kunne evt. Være en ide til opstartsmøde